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Abstract (en)
There is provided a fin-stabilised subprojectile (10) with a target acquisition device which, by the use of a rigid sensor (14) and a triaxial laser
gyroscope (16), is characterised in comparison with known subprojectiles by a high firing stability and reliability, at the same time with a simple
construction. <??>For control in a target area, there are microreaction propulsion units (18) which are arranged in the subprojectile (10) in front of its
centre of gravity. <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird ein flügelstabilisierter Submunitionskörper (10) mit einer Zielerfassungsvorrichtung vorgeschlagen, der sich durch Verwendung eines
starren Sensors (14) und eines dreiachsigen Laserkreisels (16) gegenüber bekannten Submunitionskörpern durch eine hohe Abschußfestigkeit
und Zuverlässigkeit bei einfachem Aufbau auszeichnet. Zur Steuerung in einem Zielgebiet dienen Mikroreaktionstriebwerke (18), die im
Submunitionskörper (10) vor dessen Schwerpunkt angeordnet sind. <IMAGE>
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